
Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi Swarzędz, dnia 25.01.2021r. 

BRM.KGŚiRW.0012.2.1.2020

Protokół nr 1/2021

Obrady rozpoczęto 20 stycznia 2021 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 18:31 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Anna Baranowska - Graczyk
2. Włodzimierz Buczyński
3. Ryszard Dyzma
4. Wojciech Kmieciak
5. Szymon Kurpisz
6. Tomasz Majchrzak
7. Katarzyna Szaferska
8. Marcin Szramkowski
9. Anna Tomicka

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi, Tomasz 
Majchrzak. Posiedzenie prowadzone jest w formie zdalnej. Na wstępie powitał radnych, gości oraz 
pracowników Urzędu. Na podstawie załączonej do protokołu listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził, 
że Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi jest władna do podejmowania prawomocnych 
wniosków, 9 członków obecnych (wszyscy obecni). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi przedstawił porządek obrad, który 
stanowi załącznik nr 2.

Przewodniczący T. Majchrzak poinformował, że punkt dotyczący omówienia stanowiska gminy Buk w 
sprawie rekompensat za wywóz odpadów biodegradowalnych zostanie omówiony w pierwszej kolejności.
Radni nie zgłosili zastrzeżeń. Przewodniczący poinformował, że kwestie związane z wprowadzonymi 
przez GOAP podwyżkami zostaną omówione podczas Komisji Budżetowej. 

a) rozpatrzenie stanowiska Rady Miasta i Gminy Buk w sprawie bonifikat od opłat za odbieranie i 
zagospodarowanie odpadów komunalnych, (  załącznik nr 3)
Dyrektor GOAP-u, Andrzej Springer przedstawił stanowisko Związku w zakresie wprowadzenia 
bonifikat za wywóz odpadów biodegradowalnych oraz odniósł się do stanowiska skierowanego do Rady 
Miejskiej przez Radę Gminy Buk. 

Głos zabrał radny R. Dyzma, który poinformował, że jest przeciwnikiem wprowadzania jakichkolwiek 
bonifikat dla mieszkańców za kompostowanie odpadów. 
Radna B.Czachura poprosiła o pomoc w ustaleniu terminów, nazewnictwa i harmonogramu prac, aby 
ułatwić przygotowanie odpowiedzi dla gminy Buk. 
Radny S.Kurpisz wyraził zdanie, że kompostowanie jest bardzo ważne, a wprowadzenie bonifikat 
zachęciłoby mieszkańców do kompostowania, co wpłynęłoby na oszczędności Związku związane z 
utylizacją odpadów. 
Radna W.Konys zapytała czy ulgi będą wprowadzane również dla Rodzinnych Ogrodów Działkowych. 

Do wypowiedzi radnych odniósł się Dyrektor GOAP-u A.Springer. 
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2. Omówienie możliwości zwiększenia retencji, w tym przydomowej.
Temat przedstawiła Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej, Alicja Smelka. 
Wypowiedź uzupełnił Z-ca Burmistrza G.Taterka, a w kwestii dofinansowań na zagospodarowanie wody 
deszczowej Kierownik Wydziału Pozyskiwania Funduszy, Paweł Radzewicz. 

Przewodniczący T. Majchrzak zapytał gdzie odprowadzana jest woda z deszczówki z terenów gminy. 
Z-ca Burmistrza G.Taterka, odpowiedział, że część wody jest odprowadzana do jeziora Swarzędzkiego a 
część do stawów Antonińskich. 

Radny W.Buczyński zaproponował, aby zatrzymać część wody w Dolinie Cybiny i odprowadzać ją do 
nieużytkowanych stawów. 

Radna W.Konys zaproponowała, aby przekazać informacje dotyczące możliwości uzyskania 
dofinansowań w „Tygodniku Swarzędzkim” oraz w miesięczniku „Prosto z Ratusza”. 

Radna A.Tomicka zapytała kiedy zostaną wprowadzone opłaty od deszczówki i w jakich wysokościach 
oraz czy opłatami zostaną objęcie mieszkańcy zagospodarowujący wodę deszczową w ramach własnej 
posesji. 

Przewodniczący T. Majchrzak zapytał o możliwości wybudowania zbiorników do zatrzymywania wód 
deszczowych na posesjach indywidualnych. 

Do wypowiedzi radnych odniósł się Z-ca Burmistrza, G.Taterka.

3. Omówienie materiałów sesyjnych.

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
rok 2021.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Skarbnika, Szymon Pieniowski.

Radna A. Tomicka zapytała o powody przeniesienia kwoty 125 tys. na projekt przebudowy ul. 
Cieszkowskiego na 2023 rok. 
Z-ca Burmistrza, G.Taterka odpowiedział, że projekt ulicy Cieszkowskiego realizowany będzie w 
bieżącym roku ze środków Powiatu Poznańskiego, natomiast środki z budżetu gminy angażowane będą w
drugiej kolejności, dlatego zostają przeniesione na kolejny rok. 

Radny W. Kmieciak zapytał, w których budynkach będzie realizowana termomodernizacja budynków 
komunalnych. 
Kierownik wydziału Nadzoru Właścicielskiego, M. Szrajbrowski odpowiedział, że zaplanowane kwoty 
zostaną w przeciągu trzech lat przeznaczone na wyposażenie w ogrzewanie gazowe wszystkich lokali, 
które nie zostały do tej pory zmodernizowane.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na rok 2021. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na lata 2021 – 2043.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Skarbnika, Szymon Pieniowski.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2021 – 2043. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia części umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.
Projekt uchwały przedstawił Komendant Ochrony Przeciwpożarowej, Sławomir Kaźmierczak.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przeznaczenia części umorzonej 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2021 roku dla 
Województwa Wielkopolskiego na zadania z zakresu kultury.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Pozyskiwania Funduszy, 
Mariusz Szrajbrowski.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2021
roku dla Województwa Wielkopolskiego na zadania z zakresu kultury. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Swarzędzu 
XIV/170/2019 z dnia 24.09.2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Inwestycji, Bartłomiej Majchrzak.
Radna A.Tomicka poprosiła o podanie przyczyn dokonywania zmian. Odpowiedzi udzielił burmistrz, M. 
Szkudlarek.
Radna A. Tomicka poprosiła o zapis w protokole wypowiedzi Burmistrza , że kwota 2 mln. 800 tys. 
zostanie z dużym prawdopodobieństwem zwrócona przez PKP do budżetu gminy. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Swarzędzu XIV/170/2019 z dnia 24.09.2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Swarzędzu 
XXIX/334/2020 z dnia 27.10.2020r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Inwestycji, Bartłomiej Majchrzak.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Swarzędzu XXIX/334/2020 z dnia 27.10.2020r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu. 
Wyniki głosowania za: 8, przeciw: 0, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji spółkom wodnym ze środków 
budżetu Gminy Swarzędz na bieżące utrzymanie wód i     urządzeń wodnych oraz realizację inwestycji na 
terenie Gminy Swarzędz, trybu postępowania w     sprawie udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Joanna Sonnak.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji spółkom 
wodnym ze środków budżetu Gminy Swarzędz na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych oraz 
realizację inwestycji na terenie Gminy Swarzędz, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz 
sposobu jej rozliczania. 
Wyniki głosowania za: 8, przeciw: 0, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Swarzędz w 2021 roku.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Joanna Sonnak.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Swarzędz w 2021 roku. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2023.
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Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Sekcji Aktywizacji i Wspierania Rodziny w OPS, Jolanta 
Osada.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021
– 2023. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy nieruchomości wchodzących w skład zasobu Gminy Swarzędz.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 
dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy nieruchomości wchodzących w skład zasobu
Gminy Swarzędz. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Swarzędz– A. Mickiewicza.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście 
Swarzędz– A. Mickiewicza. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Swarzędz- Osiedlowa.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście 
Swarzędz- Osiedlowa. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

m) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Gortatowo – Misia Uszatka.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gortatowo – Misia Uszatka. 
Wyniki głosowania za: 8, przeciw: 0, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

n) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Łowęcin - Jęczmienna.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Łowęcin - Jęczmienna. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

o) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Michałówki i Łozinowej w Garbach”.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Dyskutowano na temat konieczności zmiany istniejącego już na tym terenie planu zagospodarowania 
przestrzennego. 
W dyskusji głos zabrali radni: A. Tomicka, S. Kurpisz, W. Kmieciak. 
Do wypowiedzi radnych odniósł się Kierownik J. Cesar oraz Z-ca Burmistrza G. Taterka.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Michałówki i Łozinowej w Garbach”. 
Wyniki głosowania za: 7, przeciw: 1, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

p) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXV/339/2017 Rady Miejskiej w 
Swarzędzu z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego obejmującego część obrębu Gruszczyn, Kobylnica, Uzarzewo i 
Uzarzewo Katarzynki.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXV/339/2017 
Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego część obrębu Gruszczyn, Kobylnica,
Uzarzewo i Uzarzewo Katarzynki. 
Wyniki głosowania za: 6, przeciw: 0, wstrzymuje się: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

r) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Dolnej i Na Skarpie w Kobylnicy”.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Dolnej i Na Skarpie w Kobylnicy”. 
Wyniki głosowania za: 7, przeciw: 0, wstrzymuje się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

s) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części
działki o numerze ewid. 31/4 przy ul. Planetarnej w Zalasewie.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części działki o numerze ewid. 31/4 przy ul. Planetarnej w Zalasewie. 
Wyniki głosowania za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

t) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Paczkowa – część C.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Komisja zapoznała się.

u) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługujące na uwzględnienie.
Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługujące na 
uwzględnienie. 
Wyniki głosowania za: 8, przeciw: 0, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

w) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia
terminu rozpatrzenia skargi.
Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek.
Głosowano w sprawie: Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 
Wyniki głosowania za: 7, przeciw: 0, wstrzymuje się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

x) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru 
likwidacji Filii nr 6 Biblioteki Publicznej w Swarzędzu oraz zamiaru dokonania zmian w Statucie 
Biblioteki Publicznej w Swarzędzu w części dotyczącej zakresu działania i lokalizacji Filii nr 6 Biblioteki
Publicznej w Swarzędzu.
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Biblioteki Publicznej w Swarzędzu, Renata Czarnecka-Pyła.
Głosowano w sprawie: Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie zamiaru likwidacji Filii nr 6 Biblioteki Publicznej w Swarzędzu oraz zamiaru dokonania zmian w
Statucie Biblioteki Publicznej w Swarzędzu w części dotyczącej zakresu działania i lokalizacji Filii nr 6 
Biblioteki Publicznej w Swarzędzu. 
Wyniki głosowania za: 8, przeciw: 0, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

4. Sprawy bieżące:
b) rozpatrzenie pisma mieszkańców sołectwa Wierzonka w sprawie planowanej zmiany kursów autobusu 
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linii nr 323 obsługującego trasę Tuczno – Wierzonka – Poznań, (  załącznik nr 4)
Głos zabrał przedstawiciel ZDM , Wojciech Michałowicz, który przedstawił aktualną propozycję dotyczą
zmiany kursów linii nr 323, wypracowaną podczas wspólnych spotkań gminy Swarzędz, gminy 
Czerwonak oraz zainteresowanych mieszkańców sołectwa Wierzonka.
Poinformował również, że zostało wypracowane rozwiązanie kompromisowe zapewniające połączenia z 
Wierzonki do Poznania w najbardziej strategicznych godzinach. 

Głos zabrała sołtys Wierzonki Irena Prokop. Poinformowała, że wprowadzone zmiany polegające na 
ograniczeniu kursów autobusów z 16 do 6 dziennie jest bardzo niekorzystne dla mieszkańców Wierzonki,
gdyż ilość proponowanych kursów nie zapewnia odpowiedniej komunikacji autobusowej dla 
mieszkańców dojeżdżających do pracy i do szkoły. 

Z-ca Wójta Gminy Czerwonak Paweł Glaser wyjaśnił założenia i powody zmiany kursowania tej linii 
autobusowej. Poinformował, że zostały przeprowadzone kompleksowe badania i pomiary natężenia ruchu
na tej linii i oszacowania rzeczywistych potrzeb. Przyczyną zmiany jest również zapewnienie dojazdu dla 
osób z miejscowości Dębogóra.

Dyskutowano w temacie. Głos w dyskusji zabrali kolejno radni: 
- A. Tomicka 
- S. Kurpisz 
- W. Buczyński 
- T. Majchrzak 

Przewodniczący T. Majchrzak, poprosił przedstawiciela ZDM o przygotowanie zestawień natężenia 
ruchu na tej linii, ale po zakończeniu trwającej pandemii, która w znaczący sposób mogła zafałszować 
pomiary. 
Radni wnioskują o zorganizowanie dodatkowego spotkania w przedmiotowej sprawie wraz z 
mieszkańcami. Termin zostanie podany zainteresowanym po uzgodnieniu. 

c) informacja nt. pochylni przy schodach do Jeziora Swarzędzkiego. (  załącznik nr 5)
Informację na temat pochylni przy schodach do jeziora swarzędzkiego przedstawił Kierownik Wydziału 
Inwestycji, Bartłomiej Majchrzak.
Radny S. Kurpisz podziękował za przygotowanie wizualizacji pochylni, z której jednoznacznie wynika, 
że jej usytuowanie w tym miejscu wymagało by zbyt dużej ingerencji w istniejące zadrzewienie.

5. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono.

 

Przewodniczący
Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi

 Tomasz Majchrzak

Przygotował(a): Biuro Rady

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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